
MARGRETELUNDS BÅTSÄLLSKAP

PROTOKOLL fört vid MBS styrelsemöte 14 november 2018.

Närvarande ledamöter: Martin Forsman, Kent Källvreten, Bror Welander, Sten Sjöberg.

Dessutom deltog revisorerna Anders Rosenkvist och Mats Hugosson.

1.  Sten Sjöberg utsågs till att föra protokoll. Föregående mötesprotokoll kommer att fördragas vid 
nästa styrelsemöte.

2.  Information från UVF:s styrelsemöte gavs i mail från Hanz Häger. se bilaga 1.

3.  Information av ekonomin gavs av Martin F. Samma som vid föregående möte. Styrelsen beslöt 
emellertid att upplupen skuld till Stockholms idrottsförvaltning avseende bryggarrende för åren före 
2016 (för närvarande drygt 90 kkr) ska lösas upp i årets bokslut med 33%. MBS har fortfarande inte 
erhållit faktura för årets arrende, men 70 kkr bör bokföras som upplupen kostnad.

4.  Momsfrågan och frågan om deklarationsplikt är fortfarande mycket oklar. Skattemyndigheten 
betraktar inte MBS som "Allmännyttig" och anser då att skatteplikt föreligger. Även så 
momsskyldighet. Styrelsen beslöt att alla beslut från skattemyndigheten ska överklagas i samråd med 
SMBF.

5.  LOVA-bidrag för borttagning av gammal giftig bottenfärg kan sökas hos Havs och 
vattenmyndigheten. Styrelsen beslöt att MBS ska söka bidrag motsvarande 1,8 Mkr. Ansökan ska 
göras skyndsamt då ansökningstiden utgår 2018-11-30.

6.  Datum för nästa års Årsmöte bestämdes till onsdagen 2019-02-06, och äger rum i värmestugan på 
Maggan. Valberedningen måste snarast aktiveras. Bror kontakta valberedningen.

7.  Inga övriga frågor föranledde några beslut.

 Vid protokollet: Justeras:

…………………………………….                    …………………………………….

Sten Sjöberg  Bror Welander     
        


